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ИЗВОД ИЗ ЗАПИСНИКА 

 са Треће видео-конференцијске сједнице Синдикалног одбора 

 СО „ЕЛЕКТРОПРЕНОС“ Бањалука 
 

 

 

Трећа видео-конферцијска сједница Синдикалног одбора одржана путем видео-линка  

15.05.2019. године (понедељак) са почетком у 11.10 часова. Присутни су сљедећи чланови 

СО: 

Бања Лука: Војислав Тодоровић Сања Вучић 

 Дарио Јазић  

Жељко Дебељак 

 

Ненад Новаковић 

 

Требиње: Александар Гачевић Небојша Поповић 

 Синиша Бердовић Здравко Елаковић 

 

Добој: Младен Никић Иван Тодоровић 

 

Вишеград: Славко Симанић  

 

Сједници није присуствовао Предраг Шараба. 

Констатовано је да има довољн број присутних чланова за одржавање сједнице. 

Сједници је још присуствовао Драган Вукановић као записничар. 

 

Младен Никић је предложио да се тачка 1 и тачка 2 замјене у предложеном Дневном реду. 

Војислав Тодоровић је образложио зашто да оставимо овакав дневни ред и да се касније по 

потреби мијења правилник о раду ФС. 

 

На Трећој видео-конференцијској сједници Синдикалног одбора је након расправе уз 

дискусију, усвојен сљедећи дневни ред гласањем 9 (девет) за , 3 (три) судржана (Небојша 

Поповић, Синиша Бердовић и Здравко Елаковић) 

 

ДНЕВНИ РЕД: 

1. Усвајање приједлога измјена Правилника Фонда солидарности, 

2. Разматрање иницијативе за раздвајање Фонда солидарности по Синдикалним 

Подружницима, 

3. Разно: 

• Припреме за Међународне спортске игре Сутоморе,  Црна Гора 2019, 

• Учешће на играма у организацији СУРЕРСа, Теслић 2019. 



 

 

Ад 1. 
 

Усвајање приједлога измјена Правилника Фонда солидарности  

Војислав Тодоровић је упознао присутне око рада на новом правилнику рада ФС. 

 

 

Вођена је расправа око приједлога измјена Правилника ФС. 

Александар Гачевић је подржао овај приједлог измјене правилника и изнио проблем који ће 

се јавити (ако се раздвоји ФС по подружницама) због исплата за одлазак у пензију. 

 

Ненад Новаковић је изнио проблем око количине новца који се повлачи по подружницама, 

Има доста разлика око улога и трошења новца по СП. 

 

Младен Никић је изнио став да је против раздвајања ФС по подружницама. 

 

Небојша Поповић је изнио примједбу да овај нови Правилник ФС неће моћи бити примјењив 

у СП Требиње, ако дође до раздвајања ФС по подружницама (поводом будућих одлазака у 

пензију).  

 

Младен Никић је изнио примједбе да се његови приједлози  измјене правилника ФС нису 

усвојили.  

Сања Вучић је на ове примједбе образложила приједлоге које је предложио Младен Никић. 

 

За приједлоге измјена Правилника Фонда солидарности гласало је 11 (једанаест) за и 1 

(један) суздржан (Младен Никић). 

 

Ад 2. 

 

Разматрање иницијативе за раздвајање Фонда солидарности по Синдикалним Подружницима 

Војислав Тодоровић је упознао присутне око ове проблематике и будућех функционисања. 

 

Славко Симанић није имао примједбе. 

 

Младен Никић је изнио примједбе око ове иницијативе и пребацивање трошкова на 

послодавце са усвајањем колективног уговора.  

 

Дарио Јазић је присутне упознао са проблемима чланова око покушаја појединих чланова 

повлачења средстава из ФС.  

 

За овај приједлог раздвајање Фонда солидарности гласало је 5 (пет) чланова (Војислав 

Тодоровић, Ненад Новаковић, Дарио Јазић, Сања Вучић и Жељко Дебељак) и против 7 

(седам) чланова (Младен Никић, Иван Тодоровић, Славко Симанић, Александар Гачевић, 

Небојша Поповић, Синиша Бердовић и Здравко Елаковић). 

Овај приједлог за раздвајање Фонда солидарности по Синдикалним подружницама није 

усвојен. 

 

 

 

 

 



 

 

Разно. 

 

• Припреме за Међународне спортске игре Сутоморе,  Црна Гора 2019. 

 

Ненад Новаковић је упознао присутне са бројем пријављених по СП. 

 

Војислав Тодоровић је упознао присутне око припрема за РСИ (опрема, превоз, број 

учесника и др.) 

 

• Учешће на играма у организацији СУРЕРСа, Теслић 2019. 

 

Војислав Тодоровић је упознао присутне око овог позива.  

 

Војислав Тодооровић је предложио да се на СУРЕРС игре иде као делегација у саставу: 

СП Бањалука иде 3 (два Бањалука, један Добој), СП Вишеград 2 и СП Требиње 2 члана. 

 

За овај приједлог се гласало 11 (једанест) за и 1 (један) суздржан (Сања Вучић). 

 

• Усвојен је приједлог да се умјесто члана Управног одбора ФС из Требиња умјесто 

Александра Гачевића именује Небојша Поповић.(једногласно 12 чланова за). 

• Александар Гачевић предложио да уђе у записник проблем запосленика који  нпр. 

имају бенефицирани стаж, проблем одласка у пензију и немогућност добијања 

пензије док се не напуне године старости. Да се обаве разговори са кординацијом 

синдиката и Управом компаније. 

 

• Младен Никић је упознао присутне да ће из Добоја доћи 6 даваоца ДДК на акцију која 

се спроводи 17.05.2019. 

• Александар Гачевић је упознао присутне да ће из Требиња доћи 4 даваоца ДДК на 

акцију која се спроводи 17.05.2019. 

 

 

Сједница се закључује у 13.30. 

 

 

 
 

 

 

 
 

Достављено:       

       

1. Члановима Синдикалног и Надзорног Одбора 

2. Огласна табла 

3. а/а  


